
MUISTIO 

2.5.2024 

KOULURUOKAILUKESKUSTELU  

Paikalla Jämsänjoen yhtenäiskoulun vanhempainyhdistyksen jäseniä, koulun edustajia, Jämsän 
ateria- ja puhtauspalvelujen edustajia, Jämsän 
kaupunginvaltuuston edustajia sekä Jämsän 
Seudun toimittaja.  

 

Puheenjohtaja Terhi Äikäs pohjusti aiheen. 

Edellä mainittu luki yhtenäiskoulun työntekijältä saamansa sähköpostin. 

Mari Pakka luki yhteenvedon kyselyn tuloksista. 

-Kasvisruoka negatiivisessa valossa (tunnistettavuus, maittavuus) 

-Kotiruokamaisuus puuttuu, ruokalistalla on perinteistä kotiruokaa, mutta materiaalit eivät ole aitoja. 

-Einesruokien käyttö 

-Proteiinien riittävä saanti 

Kaie Hakonen kertoi, että kouluruokasuositus muuttuu tänä vuonna. 

Mervi Västinen kertoi, että Jamix menu- sovelluksessa voi katsoa kaikkien aterioiden ravintosisällöt. 

Terhi Äikäs muistutti, että lasten vatsaoireet ovat todellisia. 

Päivi Peltola kertoi, että suurkeittiövälineillä kasvisruoan tekeminen on haastavampaa kuin kodissa 
käytettävillä välineillä. 

Mervi Västinen kertoi, että Jämsän ateria- ja puhtauspalveluilla on 3000 asiakasta, kaikkia ei voi 
miellyttää. 

Koulu on opetusvelvollinen ja ruokapalvelukeskuksen työ on tuoda makuja oppilaille. 

Mervi Västinen esitti kysymyksen, miten voisivat toimia yhteistyössä koti, koulu ja ruokapalvelukeskus. 

Koulupäivän ateriaan on käytettävissä rahaa 1,27 €/alakoulun oppilas ja 1,37€/yläkoulun oppilas. 

Kaie Hakonen esitti kysymyksen, miten ruoan puhtauteen voisi vaikuttaa. 

Mervi Västinen esitteli vaikutuskeinoja; 

-Ruokaraati (oppilaskunta) 

-Kokki kiertänyt jo päiväkoteja, mahdollisesti tulossa myös kouluille kuulemaan mielipiteitä ruoasta. 

-7-luokkalaiset ovat ennen koronaa päässeet käymään Arinassa tutustumassa, tätä toimintaa voisi 
käynnistellä uudelleen. 

Päivi Peltola kertoi, että joidenkin ruokien reseptejä on uusittu, mutta kehitystyö on hidasta. Tuloksia 
uudistuksista voi löytää Jamix menu-
sovelluksesta syksyn 2024 aikana. 


